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 ترویج فرهنگ عفاف و حجاب 
در مخابرات منطقه مرکزی

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی 
: در راستای مسئولیت اجتماعی و به منظور 
ترویج فرهنــگ حجاب و عفاف هدایایی به 

مشتریان باحجاب داده شد.
به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه مرکزی در 
روز ۲۱ تیرماه  فرمانده پایگاه بسیج مخابرات منطقه با 
حضور در ساختمان مدیریت تجاری و امور مشترکین 
ضمن توضیحات مختصر در ارتباط با نقش حجاب در 

جامعه و اینکه حجاب بر بعد معنوی انسان تکیه دارد و سعی می کند اورا بعنوان موجودی فرهنگی 
که از مهمترین خصوصیاتش برقراری ارتباطی منطقی با دیگران است.به مراجعه کنندگان با 

حجاب هدایایی اهداء نمود.

برگزاری جلسه هم اندیشی روسای روابط عمومی صنعت 
پالایش و پخش کشور در هلدینگ پتروپالایش اصفهان

اصفهان -بهمن راعی: جلســه هم اندیشی 
روســای روابط عمومی صنعت پالایش و 
پخش کشور به میزبانی هلدینگ پتروپالایش 

اصفهان برگزار شد.
این جلســه هم اندیشــی با هــدف مدیریت اطلاع 
رسانی در شــرایط اضطراری، یادآوری ضرورت تدوین 
شــیوه نامه مدیریت اطلاع رسانی شرایط اضطراری با 
محوریت مدیریت افکار عمومی بر اساس ابلاغیه شماره 

۹۴۹ مقام عالی وزارت نفت با حضور روسای روابط عمومی های صنعت پالایش و پخش به 
صورت آموزشی – کارگاهی و بررسی برنامه ها اجرا شد.در همین راستا تبیین و اجرای مدیریت 
اطلاع رسانی در شرایط اضطراری و رفع موانع عملیاتی و تحلیل محتواهای اجرایی در صنعت 
نفت توسط دپارتمان  تولید و تحلیل محتوای وزارت نفت مورد تبادل نظر و اجرای برنامه های 
آموزشی شد.محمد ده بیدیان سرپرست روابط عمومی وبین الملل هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
در این جلسه با بیان اینکه استفاده از ظرفیت های بروز دنیا در حوزه روابط عمومی امری اجتناب 
ناپذیر است، اظهار داشت: ما در هلدینگ پتروپالایش اصفهان این امر را در دستور کار قرار داده 
تا مادامی که بتوانیم به هوش مصنوعی تجهیز شویم. وی تصریح کرد: بر این باوریم که روابط 
عمومی می تواند با استفاده از ابزارهای روز دنیا و بکارگیری نیروی کار حرفه ای توان حضور در 
فضای رقابتی شرکت ها را بالا برده و حتی منجر به افزایش تولید، توسعه بازار خرید و فروش در 

بازار داخلی و حتی بازارهای بین المللی باشد.
سرپرست روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینکه اعتماد سازی 
خطیرترین مسئولیت روابط عمومی در هر سازمانی است، ابراز داشت: این امر جز شفاف سازی، 
ارتباط مســتمر با رسانه های گروهی و تهیه گزارش عملکرد از بخش های مختلف سازمان 
ممکن نیست، روندی که اخیرا در هلدینگ پتروپالایش اصفهان با نگاه حرفه ای تری دنبال 
 شده و تا رسیدن به نقطه مطلوب ادامه خواهد داشت، هر چند بر این باوریم روابط عمومی شغلی 

۲۴ ساعته و بدون تعطیلی است.

مدیران آژانسهای مسافرتی استان آموزش دیدند
اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی از 
برگزاری دوره آموزشــی اصول کار وقوانین 
مرتبط به مسافر و آژانس برای مدیران دفاتر 

خدمات مسافرتی در استان خبر داد.
میراث فرهنگی،  اداره کل  روابط عمومــی  به گزارش 
گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی سید حسن 

حسینی ۲۲ تیر ماه ۱۴0۲ با اعلام این خبر گفت: این دوره آموزشی به درخواست این معاونت 
به منظور رفع مشکلات دفاتر خدمات مسافرتی وآشنایی کانترهای فروش، اجرا شد.

معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی با اشاره 
به اینکه در هریک از فصول آموزشی به   مهمترین فنونی برای مدیریت آژانس های مسافرتی 
آموزش داده شــد افزود: مهمترین بحث های این آموزش شامل: امور رایج در دفاتر خدمات 
مسافرتی، چارت تشکیلاتی آژانس و وظایف آنها، اطلاعات عمومی و روش ارسال درخواست 
_اصطلاحات کاربردی آژانســها، مقررات گردشگری وحقوق گردشگر، نحوه صدور بلیط و 
قوانین مرتبط به رزرو و صدور بلیط، آشنایی با انواع اقامتگاه ها وخدمات آنها به مدت ۳روز در 
تاریخ های ۱۸،۱۹،۲0 تیرماه برای مدیران دفاتر و فراگیران دوره مدیرفنی بند ب  و علاقمندان 

در موسسه آموزش گردشگری ساتراس برگزار شد.
 حسینی ابراز امیدواری کرد شاهد بهبود کیفیت عرضه خدمات مسافرتی در استان باشیم 

و مسافران را خشنود تر از گذشته، همراه با شرکت های مسافرتی و توریستی مشاهده کنیم.

آیین رونمایی از مرحله نخست واگذاری ناوگان حمل و نقل عمومی؛
 ۳۷ دستگاه اتوبوس و ون به ناوگان 

حمل و نقل عمومی کلانشهر کرج افزوده شد
شهردار کرج با اشاره به رونمایی از ۳۷ دستگاه 
خودروی حمل و نقل عمومی در کرج گفت: در 
ماه های اخیر کارِ خرید ۲۰۰ دســتگاه اتوبوس 
انجام شــده که به مرور به ناوگان حمل و نقل 

عمومی کلانشهر کرج افزوده خواهد شد.
 مهرداد کیانی در آیین رونمایی از مرحله نخست واگذاری 
 ناوگان حمل و نقل عمومی ) ۲۲ دســتگاه ون تاکسی و
 ۱۵ دستگاه اتوبوس( که در محوطه تالار شهیدان نژاد فلاح 

برگزار شد، اظهار داشت: کلانشهر کرج سالیان سال منتظر توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی بوده که 
با همراهی اعضای محترم دوره ششم این اتفاق در حال رقم خوردن است.  وی با بیان اینکه با تدبیر و 
برنامه ریزی صورت گرفته اکنون ظرفیت ناوگان حمل و نقل عمومی کلانشهر کرج به دو برابر افزایش 
پیدا کرده است، گفت: اعتقاد دارم توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی به برقراریِ عدالت اجتماعی منجر 
می شــود.وی ادامه داد: ارزش ناوگانی که به توسعه حمل و نقل عمومی کلانشهر کرج تزریق شده 
یک هزار و ۲00 میلیارد تومان است که نشان می دهد اعضای شورا و مجموعه مدیریت شهری نگاه 
 ویژه ای به توسعه حمل و نقل دارند.  کیانی در ادامه با اشاره به برنامه ریزی برای ایجاد خط ویژه اتوبوس 
)بی آر تی( در کلانشــهر کرج، خاطرنشان کرد: به زودی مراحل اجراییِ خط ویژه اتوبوس به طول 
۳0 کیلومتر آغاز می شود.  وی به موضوع پروژه قطار شهری نیز اشاره کرد و یادآور شد: مردم کرج بعد 
از حدود ۲0 ســال امروز شاهد راه اندازی آزمایشی قطار شهری هستند.  شهردار کرج ادامه داد: قطعا 
با فعالیت رامِ دوم و اتصال مترو کرج به تهران، شاهد جهش ویژه ای در توسعه حمل و نقل عمومی 
خواهیم بود.  به گفته شهردار کلانشهر کرج ۷۵ میلیارد تومان به صورت نقدی برای خرید وَن پرداخت 
شده است.رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: با حمایت های اعضای شورای شهر ۲۲ دستگاه 
ون تاکســی و ۱۵ دستگاه اتوبوس به ناوگان حمل و نقل عمومی کلانشهر کرج افزوده شد.=علی 
قاسم پور در آئین رونمایی از مرحله نخست واگذاری ناوگان حمل و نقل عمومی که در محوطه سالن 
شهیدان نژادفلاح برگزار شد، ضمن قدردانی از زحمات و پیگیری های اعضای شورای شهر و مجموعه 
مدیریت شهری اظهارداشت: در تصویب بودجه سال ۱۴0۲ رقم قابل توجهی به توسعه ناوگان حمل و 
نقل عمومی تخصیص یافت که این موضوع نشان دهنده توجه ویژه اعضای شورای شهر و مدیریت 
شهری به حوزه عمرانی و حمل و نقل عمومی در کرج است. رئیس شورای اسلامی شهر کرج  قیمت 
یک دستگاه اتوبوسی که به ناوگان حمل و نقل عمومی شهر کرج اضافه می شود را حدود هفت میلیارد 
تومان اعلام کرد و اذعان کرد: امسال بودجه ای در حدود دو هزار میلیارد تومان در این حوزه هزینه 
می شود که بسیاری در مرحله مناقصه قرار دارند که از جمله آن ها می توان به پروژه راه اندازی خط 
بی آر تی اشاره کرد که ۳0 کیلومتر طول و ۱۹ ایستگاه دارد.قاسم پور با اشاره به اجرای این پروژه در 
دو فاز افزود: تلاش ما بر این است که پس از راه اندازی ایستگاه متروی شهید سلطانی، تا ۲۲ بهمن 
سال جاری، خط اتوبوس تندرو که از حصارک تا میدان شهید سلطانی را پوشش می دهد، با تزریق 
سهم مالی دولت به بهره برداری برسد تا عبور و مرور مردم تسریع و از بار ترافیکی شهر کاسته شود.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به افزایش جمعیت و میزان مهاجرت های بی رویه به استان 
البرز، بیان کرد: زیرساخت های شهری در کرج، متناسب با افزایش جمعیت آن نیست در واقع در زمینه 
زیرساخت ها همیشه عقب تر از رشد جمعیت شهری در این کلانشهر هستیم که امیدواریم با افتتاح 
خطوط متروی درون شهری و بی آر تی بتوانیم به میزان قابل توجهی از مشکلات مردم این شهر 
و استان بکاهیم.قاسم پور در بخش دیگری از سخنانش به ساماندهی پارک حاشیه ای که در حال 
پیگیری توسط اعضای شورای اسلامی شهر کرج و در مرحله اجراست اشاره کرد و گفت: ساماندهی 
پارک حاشیه ای یکی دیگر از اقدامات خوبی است که در راستای رفع مشکلات ترافیکی در سطح شهر 
انجام شده است و امید آن می رود که اتمام این موضوع، بتواند در تسهیل در حوزه حمل و نقل عمومی 
و کاهش مشکلات مردم در رفت و آمدهای درون شهری، موثر باشد.وی ضمن قدردانی از تلاش های 
همه مسئولان و مدیران شهری و استانی در به ثمر رسیدن پروژه های عمرانی، تاکید کرد: امروز سهم 
۵0 درصدی دولت در پروژه بزرگراه شمالی توسط وزارت راه و شهرسازی به لایحه ای تبدیل و به 
هیات دولت ارائه شده که امید است با توجه به بودجه های تزریقی و ۶۹0 میلیارد تومان ردیف بودجه 

شهری منهای تملکات، از ظرفیت های ملی و تهاتری نیز بهره گیری شود.

اخبار کوتاه 

ایلام- خبرنگار امــروز - مدیرکل راه 
و شهرســازی ایلام با اشاره به اینکه 
مصوبات ســفر رئیــس جمهور در 
بخش راهسازی اســتان ۱۸ پروژه 
هســتند، گفت: تاکنون ۸۴۱ میلیارد 
تومان از اعتبارات سفر رئیس جمهور 
شده  تزریق  راهسازی  پروژه های  به 

است.
فرشاد دوستی روز یکشنبه با اشاره به اینکه در 
سفر رئیس جمهور به استان بیش از ۱۸ پروژه 

راهســازی قرار گرفت که هم اکنون با پیشرفت مناسب در حال اجرایی شدن 
هستند، اظهار داشت: از یک هزار و ۵۸0 میلیارد تومان اعتبار مصوب این طرح ها 
در سفر رئیس جمهور تاکنون، ۸۴۱ میلیارد تومان به پروژه های راهسازی ایلام 

تزریق شده است.
وی افزود: یکی از مهمترین پروژه های حوزه راهسازی در سفر رئیس جمهور، 
پروژه تونل کبیرکوه در جنوب اســتان ایلام بود که با کمک دولت سیزدهم 

پیشرفت این پروژه به ۸۹ درصد رسیده و تا دهه فجر تکمیل می شود.
مدیرکل راه و شهرســازی استان ایلام با اشاره به اینکه بیش از ۶00 میلیارد 
تومان اعتبار به این پروژه طی سال های اخیر تزریق شده است، یتدآور شد: این 

پروژه برای تکمیل شدن نیازمند ۶00 میلیارد تومان اعتبار است.
دوســتی بیان کرد: بهسازی هشت کیلومتر از راه اصلی صالح آباد - ایلام - 
حمیل، بهسازی ۶ کیلومتر از راه اصلی صالح آباد - مهران و تامین زمین مورد 

نیاز برای احداث هشت هزار واحد مسکونی در 
روستاها و شهرهای استان به طور ۱00 درصد در 

قالب مصوبات رئیس جمهور انجام شده است.
وی با اشــاره به اینکه ۲۶ میلیــارد تومان از 
محل اعتبارات سفر رئیس جمهور به کنارگذر 
غربی ایوان تزریق شده است، اضافه کرد: این 
 طرح هم اکنون بیش از ۳۲ درصد پیشــرفت

 فیزیکی دارد.
مدیرکل راه و شهرســازی ایلام تاکید کرد: 
بهسازی مســیر ایلام - دره شهر با ۴0 درصد 
پیشرفت، تقاطع غیرهمسطح محور ایلام - ملکشاهی با ۷۸ درصد پیشرفت، 
تکمیل و بهســازی راه های اصلی شهرستان سیروان با ۹۵ درصد پیشرفت، 
تقاطع غیرهمســطح کارزان با ۲۸ درصد، احداث چهارخطه محور مهران - 
دهلران - اندیمشــک با ۴0 درصد، احداث چهارخطه کردن محور دهلران - 
 اندیمشک با ۴۵ درصد از دیگر پروژه های راهسازی از محل سفر رئیس جمهور 

هستند.
دوستی عنوان کرد: برای دور دوم سفر رئیس جمهور در مجموع بیش از ۱0هزار 

میلیارد تومان پروژه حوزه راه در استان پیش بینی شده است.
وی با اشــاره به اینکه تامین اعتبار پروژه راه آهن ایلام تا اسلام آباد با اعتبار 
سه هزار میلیارد تومان برای سفر دوم رئیس جمهور در نظر گرفته شده است، 
افزود: پروژه های راهسازی در استان از اولویت های مهم برای توسعه شناخته 

می شوند.

مدیرکل بهزیستی استان البرز با اشاره 
به رشد خدمات توانبخشی گفت: البرز 
هیچ دانش آموز ناشــنوا و کم شنوای 

بدون سمعک ندارد.
» وجیهه محمدی فلاح »در نشست خبری 
خود که  به مناســبت هفته بهزیستی برگزار 
شــد  افــزود: : ۷۹ مرکز توانبخشــی در البرز 
داریــم و ۲ مرکز برای ارایه خدمت به کودکان 
کار افتتاح شــده، در حالیکه ۱۶ دستگاه در این 
راستا مسوولیت دارند.وی به رشد ۴۱ درصدی 

اعتبارات البرز اشاره کرد و گفت: یکی از بحرانی ترین مساله مددجویان، مسکن 
است و اقداماتی برای رفع آن در دستور کار است.

محمدی فلاح افزود: ۱۶۲ هزار نفر از خدمات ما در البرز بهره مند می شــوند 
که جامعه خدمتی ما معلولان، بانوان سرپرست خانوار، کودکان بی سرپرست، 
بدسرپرست و افراد داری سوء مصرف مواد مخدر است.وی گفت: با ناترازی منابع 
مواجه هستیم و تکثر جامعه خدمتی بهزیستی با منابع همخوانی ندارد.محمدی با 
اشاره به اینکه کمبود منابع با حضور خیرین پوشش داده می شود، افزود: استان 
البرز مشکلات متعددی دارد که همجواری پایتخت از جمله آن است.مدیرکل 
بهزیستی البرز تاکید کرد: نگاه ما تحولی بوده و برنامه های بهزیستی البرز منطبق 

با سند تحول دولت تدوین شده است.
البرز دانش آموز ناشنوا و کم شنوای بدون سمعک ندارد 

محمدی فلاح گفت: در دولت سیزدهم در البرز به حوزه اجتماعی توجه ویژه 

شده و فعالیت های بهزیستی تسهیل شده است.
شمار مددجویان پشت نوبت 

بهزیستی به صفر رسید
وی افزود: مددجویان دارای چند قلو، معلولان 
و بانوان سرپرست خانوار در گذشته پشت نوبت 
خدمت می ماندند.محمدی فلاح گفت: ســال 
گذشته ۶ هزار نفر پشــت خدمت توانبخشی 
بودند اما خوشــبختانه امروز این رقم به صفر 
رسیده است.مدیرکل بهزیستی استان البرز افزود: 
۷۹ مرکز توانبخشی در البرز به معلولین، سالمندان 
و بیماران اعصاب و روان ارایه خدمت می کنند.وی با اشاره به اینکه ۵۷ مجموعه 
از مراکز مذکور، شبانه روزی هستند، اظهار کرد: ظرفیت اسمی آنها چهار هزار و 
۴۳ نفر است.محمدی فلاح گفت: پرداخت یارانه حق پرستاری در دستور کار قرار 
گرفته است که رقم آن سال گذشته یک و نیم میلیون تومان به ازای هر فرد بود.
وی با اشاره به اینکه رقم مذکور امسال به ۲ میلیون و ۱00 هزار تومان رسیده 

است، افزود: البته رقم متناسب با تورم نیست.
مدیرکل بهزیستی البرز به رشد ۱۱۹ درصدی اشتغال در البرز اشاره کرد و گفت: 

هزینه درمان هم از ۵00 میلیون تومان به ۲ میلیارد تومان رسیده است.
شمار کمپ های ترک اعتیاد البرز به ۵۱ مورد رسید

مدیرکل بهزیستی البرز در ادامه بیان کرد: شمار کمپ های ترک اعتیاد این 
استان از ۹۱ کمپ باتوجه به گزارش های خدمتی نامناسب که از این کمپ ها 

بوده به ۵۱ مورد رسید

 ۸۴۱ میلیارد تومان از اعتبارات سفر رئیس جمهور 
به پروژه های راهسازی ایلام تزریق شد

 البرز دانش آموز ناشنوا و کم شنوای 
بدون سمعک ندارد 

رئیــس اتاق بازرگانی البــرز گفت: به 
منظور رسیدگی ویژه به درخواست ها و 
مشــکلات واحد های تولیدی و صنعتی 
استان یکصدمین جلسه شورای گفتگوی 
دولت و بخش خصوصی البرز با حضور 
مدیران و فعالان اقتصادی اشتهارد در 

این شهرستان برگزار شد.
پرهام رضایی، رییس اتاق بازرگانی استان البرز، 
در یکصدمین نشست شورای گفت وگوی دولت 
و بخش خصوصی اســتان که در سالن جلسات 

فرمانداری شهرستان اشتهارد برگزار شد، ضمن گرامیداشت سالروز تاسیس شورای 
نگهبان، روز بهزیستی و تامین اجتماعی و تسلیت به مناسبت در پیش داشتن ایام 
عزاداری حضرت اباعبدالله الحسین)ع( و تاسوعا و عاشورای حسینی اظهار کرد: پیرو 
برگزاری جلسه نودوششم شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی استان که با 
حضور جمعی از صنعتگران و مدیران واحدهای تولیدی استان و طرح درخواست ها 
و مشکلات آنها برگزار شد، مقرر شد که یکی از جلسات این شورا به منظور پیگیری 
موضوعات مرتبط به شــهرک های صنعتی در محدوده فعالیت آنها برگزار شود 
که بدین منظور جلســه امروز در شهرستان اشتهارد تشکیل شده است.وی ادامه 
داد: با پیگیری های انجام شــده از ســوی دبیرخانه شورای گفت و گوی دولت و 
بخش خصوصی به ویژه بعد از نود و هشتمین نشست این شورا که با حضور دکتر 
منصوری معاون محترم اجرایی رئیس جمهور برگزار شد، خوشبختانه آخرین مهلت 
رفع تعهدات ارزی صادرکنندگان مشمول بهره مندی از معافیت های مالیاتی تا پایان 

شهریورماه سال جاری تمدید شد.
رئیس اتاق بازرگانی البرز در ادامه با اشاره به برنامه ریزی انجام شده برای برگزاری 
نخستین همایش و نمایشگاه نشــان حلال در سال جاری گفت: مقرر است که 
این رویداد در زمستان سال ۱۴0۲ با رویکرد بازتاب بین المللی آن و ارتقاء جایگاه 
محصولات ایرانی در بازارهای جهانی برگزار شود که بدین منظور جلسات شورای 
سیاست گذاری این همایش و نمایشگاه مهم به میزبانی اتاق بازرگانی البرز و با حضور 

دستگاه های اجرایی مرتبط و متناظر ملی و استانی در حال برگزاری است.
وی ادامه داد: مواردی مانند افزایش تعداد برندهای دارای نشــان حلال، ارتقای 
وضعیت اقتصادی کشور و توسعه صادرات محصولات ایرانی به عنوان اهداف و 

رویکردهای اصلی برگزاری نخستین همایش و 
نمایشگاه نشان حلال مدنظر است.

رضایی عنوان کرد: با توجه به برنامه ریزی های 
صورت گرفته نیازمند مشارکت و همکاری کلیه 
دســتگاه های اجرایی و خدمات رسان مسئول و 
مرتبط در زمینه برگزاری همایش و نمایشــگاه 
نشان حلال هستیم تا بتوانیم بهره برداری مناسب 
از برگزاری این همایش و نمایشگاه در کشور داشته 
باشیم و در صورت لزوم گزارشی از روند تصمیمات 
دبیرخانه آن در جلسات آتی شورای گفت و گوی 

دولت و بخش خصوصی استان از سوی دبیر اجرایی ارائه می شود.
وی با اشــاره به برگزاری مراســم گرامیداشت روز ملی صنعت و معدن در دهم 
تیرماه امسال و با حضور رئیس جمهور، وزیر صمت و جمعی از مسئولان و مدیران 
دولتی و بنگاه های اقتصادی و فعالان بخش خصوصی برگزار گفت: در این همایش 
از ۵۸ واحد نمونه، ســه خوشه صنعتی، ۲ کارآفرین و ۲ شهرک صنعتی منتخب 
کشور تجلیل به عمل آمد.رئیس اتاق بازرگانی البرز در ادامه ضمن تبریک به تمامی 
برگزیدگان  مراسم گرامیداشت روز ملی صنعت و معدن به ویژه مدیران و صاحبان 
صنایع شهرک دارویی برکت استان البرز به مناسبت انتخاب این مجموعه به عنوان 
یکی از شهرک های صنعتی کارآمد و نمونه کشوری در سال ۱۴0۱ بیان کرد: امید 
است ضمن تداوم موفقیت های این شهرک دارویی در سال های آتی، شاهد رشد 
و موفقیت بیشتر استان در حوزه اقتصادی و درخشش واحدهای تولیدی و صنعتی 

البرز باشیم.
وی در بخش دیگری با اشــاره به برنامه ریزی های انجام شده برای اعزام هیات 
تجاری از البرز به کشور آلمان در پاییز امسال و به منظور اهمیت توسعه صادرات 
غیرنفتی افزود: با توجه به در پیش بودن نمایشــگاه مواد غذایی آنوگا آلمان که از 
معتبرترین و مهم ترین رویدادهای نمایشــگاهی در جهان است، اقدامات لازم با 
همکاری اتاق بازرگانی البرز و انجمن صادرکنندگان استان به منظور اعزام هیات 
تجاری متشکل از تولیدکنندگان و صادرکنندگان بخش های تولیدی، صنعتی و 

خدماتی استان به این رویداد تجاری در حال انجام است.
رضایی افزود: نمایشگاه آنوگا آلمان قرار است در بازه زمانی ۱۵ تا ۱۹ مهرماه سال 

جاری در شهر کلن برگزار شود.

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیر منطقه 
۸ عملیات انتقال گاز از اجرای مســیر 
اینترکانکشن مابین خط in ۲۰ دوزدوزان 
– اهر و in ۱۰ انشعاب کلیبر در جهت 

پایداری انتقال گاز خبر داد.
فیروز خدائــی، با اعلام این خبر گفت: هدف از 
اجــرای پروژه رابط ۱0 اینچ بین خطوط ۲0 اینچ 
اهر / دوزدوزان و ۱0 اینچ انشعاب کلیبر در محدوده 
شهرستان اهر، حفظ پایداری انتقال گاز می باشد.

خدائی افزود: نیاز مبرم و اهمیت انتقال مســتمر، 
بهینه و پایدار گاز طبیعی، کارکنان توانمند این منطقه عملیاتی را بر آن داشــت 
که تا با عزمی راســخ و اراده ای قوی عملیات اجرای مسیر اینترکانکشن مابین 
خط in ۲0 دوزدوزان – اهر و in ۱0 انشعاب کلیبر را در حداقل زمان ممکن به 
صورت کامل به اتمام رسانده تا شاهد پایداری مناسب انتقال گاز خصوصاً در فصل 
زمستان باشیم.مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز اظهار داشت: نقشه برداری از محل 
پروژه، برشکاری لوله ها، Pre - Fabricate ،Fit Up و جوشکاری کل مسیر 
شامل ۱۱ سرجوش in ۱0 و ۷ سرجوش in ۲، انجام تست رادیوگرافی از تمامی 
سرجوشها و اخذ تأییدیه رادیوگرافی، تست هیدرواستاتیک اتصالات به همراه لوله ها، 
انتقال سازه و نصب در محل پروژه از نمونه اقدامات انجام یافته در این عملیات بود.

وی ادامه داد: اجرای دو مورد عملیات انشعاب گرم )Hot Tap( سایز ۱0 اینچ بر 
روی خطوط لوله ۲0 اینچ دوزدوزان- اهر و ۱0 اینچ انشعاب کلیبر جهت اخذ انشعاب 
رابط ۱0 اینچ میان این خطوط، شامل: جوشکاری دو دستگاه Split Tee، نصب 
دو دستگاه in ۱0 Ball Valve ۶00، تست نشتی و انجام عملیات سوراخکاری 
بر روی خطوط لوله گازدار از دیگر فعالیت های انجام گرفته این عملیات می باشد.

پایش و حفظ حریم خطوط لوله انتقال گاز
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز همچنین از پایش قریب به ۱۳ هزار کیلومتر از 
مسیر خطوط لوله انتقال گاز جهت حفظ و حراست از حریم خطوط لوله، طی سه 
ماهه سال جاری خبر داد.فیروز خدائی، با اعلام این خبر گفت: خطوط لوله گاز کشور 
از سرمایه های عظیم و شریان های مهم اقتصادی بوده و حفاظت و حراست از این 

سرمایه های ملی بسیار حائز اهمیت است.
خدائی افزود: طی سه ماهه نخست سال جاری ۱۲ هزار و ۶۶۳ کیلومتر بازدید از 

مسیر خط انتقال گاز در منطقه انجام شده که در 
این راستا ۶۳ مورد اخطار در جهت رفع تجاوزات 
حریم خطوط لوله داده شده است.مدیر منطقه ۸ 
عملیات انتقال گاز اظهار داشــت: نظر به توسعه 
ساخت و سازها در مجاورت خطوط لوله انتقال گاز 
و به منظور حفظ حریم ایمنی و ممانعت از ساخت و 
سازهای غیرمجاز، پاسخ دهی به موقع به استعلام 
ها و نامه های اشخاص حقیقی، حقوقی و سازمانها 
مدنظر قرار گرفته که در این مورد، طی سه ماهه 
نخست سال جاری ۷۴۷ مورد پاسخ به استعلامات 
داده شده است.وی، ضمن بیان موقعیت اقلیمی و استراتژیکی منطقه و نقش تعیین 
کننده انرژی پاک در تامین گاز خانگی، صنایع، نیروگاه ها و همچنین ایجاد تعاملات 
اقتصادی، همکاری سازمانها، نهادها و ارگانهای استان را در حفظ حریم و پایداری 

انتقال گاز ضروری دانست.
انتقال پایدار و بهره ور گاز طبیعی در منطقه ۸ عملیات

مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز همچنین از اجرای ۶ مورد عملیات انشعاب گرم 
)هات تپ( بر روی خطوط لوله با هدف حفظ پایداری انتقال گاز و تاب آوری شبکه 

خطوط لوله طی سه ماهه نخست سال جاری در این منطقه عملیاتی خبر داد.
فیروز خدائی، با اعلام این خبر گفت: با توجه به ضرورت انجام عملیات انشعاب 
گیــری در خطوط مختلف محدوده تحت پوشــش این منطقه، یک مورد از این 
عملیات مربوط به اخذ انشعاب ۶ اینچ کارخانه قند مهاباد در محدوده خط ۳0 اینچ 
ابراهیم آباد - ارومیه و مورد دیگر هم مربوط به اخذ انشعاب ۶ اینچ  محور صفاخانه 

شاهین دژ در محدوده خط ۴0 اینچ تکاب - میاندوآب می باشد.
 Control Valve خدائی افزود: دو مورد انشعاب گرم نیز مربوط به اجرای مسیر
رابط دوم in ۱۲ بین خط in ۴۸ صادراتی و رابط in ۲۴ خط in ۳0 سراب - تبریز 
و in ۴۸ زنجان – تبریز و دو مورد دیگر هم مربوط به اجرای اینترکانکشن ۱0 اینچ 
 Take ۱0 کلیبر واقع در محلin دوزدوزان - اهر و انشعاب in ۲0 مابین خطوط
Off خط in ۱0 انشعاب کلیبر می باشد. مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز اظهار 
داشت: انجام عملیات انشعاب گرم )HOT-TAP( زمینه اجرای عملیات انشعاب 
گیری از خطوط لوله گاز دار را بدون تخلیه آن فراهم کرده و سرعت عمل و ضریب 

ایمنی عملیات را افزایش می دهد.

رئیس اتاق بازرگانی البرز: همسو با پایداری انتقال گاز انجام شد؛

مدیران ارشد البرز پای درد دل صنایع تولیدی اشتهارد نشستند اجرای مسیر اینترکانکشن دوزدوزان – اهر و انشعاب کلیبر

امام جمعه فردیس گفت: مســئله استعفای شهردار فردیس 
واقعیت داشت اما سعی کردیم با دستگاه های ذیربط حمایت کنیم 
تا مشکلات شهردار برطرف شود و ثبات مدیریتی در فردیس 

برقرار باشد چرا که ثبات مدیریت شهری خط قرمز ما است.
حجت الاسلام والمسلمین، سید ابراهیم حسینی، امام جمعه فردیس در نشست 
خبری با اصحاب رسانه با بیان اینکه مسائل فرهنگی با جدیت در شورای فرهنگی 
دنبال می شــود، گفت: برای مثال در موضوع حجاب، اجازه برخورد قهری را به 
برخی از نهادها ندادیم و در شورای فرهنگ عمومی با جدیت اعلام شد که مسائل 
فرهنگی باید توســط مراجع ذیربط اقدام شود.وی با اشاره به اینکه هنوز بساط 
بی حجابی در بسیاری از مناطق شهرستان برچیده نشده است، اضافه کرد: معتقد 
بر این هستیم که باید با جوانانی که در این مسیر گام برداشته اند صحبت کنیم و با 

بحث و تبادل نظر شرایط را به سمت بهتر شدن تغییر دهیم.
مدیران فرهنگی فردیس برای مقابله با بی حجابی چه کردند؟

امام جمعه فردیس اضافه کرد: باید ریشه مسئله عفاف و حجاب را بشناسیم و 
عوامل مختلفی در مسئله حجاب مطرح است، یکی از این ریشه ها جهل مردم 
نسبت به موضوع حجاب است. برای مثال با بانوان حوزه علمیه دوره ای برگزار 

کردیم تا با آغاز مهرماه در سطح مدارس به ترویج مسئله حجاب بپردازند.
این مقام مسؤول یادآور شد: موضوع دیگری که مطرح است، لجبازی است. در 
این موضوع تاکید داریم که مدیران در راستای انجام وظایف خود بهتر عمل کنند، 

اگر ایجاد رضایت اتفاق بی افتد دلیلی برای لجبازی باقی  نمی ماند.
حسینی یادآور شد: البته برخی با برنامه پیش می روند که سرنخ های بسیاری داریم 

و در این مرحله باید برخوردهای جدی در دستورکار قرار بگیرد.
امام جمعه فردیس در بخش دیگری با اشاره به اینکه انتخابات پیش رو قرار 
نیست با دخالت و اظهار نظرهای مستقیم از دفتر امام جمعه هدایت شود، اضافه 
کرد: بنا نداریم در انتخابات شرکت کنیم و هدف ما صرفا جلب اعتماد مردم و ارتقاء 

سطح مشارکت است .
انتقاد امام جمعه فردیس از وضعیت شورای شهر!

حسینی با اشاره به اینکه انتخابات شورای شهر فردیس در ادوار گذشته با اما 
و اگرها مواجه بوده اســت، اظهار کرد: امروز شاهدیم که همچنان شورای شهر 

فردیس به ثبات نرسیده است و افراد در حال رفت و آمد هستند! 
امام جمعه فردیس ادامه داد: این تغییر و تحولات و عدم ثبات در شورای شهر 
فردیس منجر به اعتبار زدایی می شود و مشروعیت تصمیمات را زیر سوال می برد.

حسینی با تاکید بر اینکه طی مدت زمان باقیمانده تا انتخابات باید در راستای 
آگاه سازی مردم و تبیین شرایط اقدام شود، یادآور شد: اصحاب رسانه می توانند در 
این حوزه نقش مهمی را ایفا کنند.وی تاکید کرد: مشروعیت سیاسی که عامل 

قدرت است تنها با حضور یکپارچه مردم محقق می شود.
مسؤولان در موضوع قطعی آب و برق فردیس پاسخگو نبودند

این مقام مســؤول در بخش دیگری به قطع برق و آب در شهرستان فردیس 
اشاره کرد و اضافه کرد: این قطعی از طرف مسؤولان شهرستانی نبود، اما عدم 
پاسخگویی موجب شد تا مردم در حیرت قرار بگیرند، مدیریت صحیحی زمانی 
اتفاق می افتد که پیش بینی انجام شود، نباید اجازه بدهیم مشکل برای مردم پیش 
بیاید و بعد به چه کنم چه کنم بی افتیم!وی با بیان اینکه امروز برای احداث تصفیه 

خانه نیازمند کار کارشناسی جدی هستیم، البته گفته می شود مشکلاتی در این 
مسئله سر راه مدیران قرار دارد که تا مادامی که همکاری و حمایت میان مدیران 

اتفاق نی افتد شاهد تحقق این پروژه نخواهیم بود.
ماجرای استعفای شهرداری فردیس از زبان امام جمعه

امام جمعه فردیس در ادامه به موضوع اســتعفای شهردار فردیس اشاره کرد و 
افزود: زیاده خواهی افراد مسایل شخصی و مشکلات  اداری باعث شد تا موضوع 
استعفای شهردار مطرح شد. در این مسئله ورود کردیم و با زیاده خواهی ها مقابله 
کردیم. دستگاه های دیگر پای کار آمدند و به این نتیجه رسیدیم که این شهردار 

فعلا پای کار بماند، ثبات مدیریت در شهر، به نفع مردم خواهد شد.
حسینی با تاکید بر اینکه معتقدیم که افراد نباید مقابل هم باشند، اضافه کرد: 
شورای شهر فردیس نیز تذکر گرفته است که چالش ایجاد نکنند و با هم همراه 
و همسو شوند. وی در پاسخ به سوالی مبنی بر »طرح سوال از شهردار فردیس 
توسط شورای شهر«، ادامه داد: طرح سوال می کنند حق دارند اما خط قرمز ما ثبات 
مدیریت شهری است و در غیراین صورت برخورد می کنیم، برخورد هم قهری 

نخواهیم بود، طوری رفتار می کنیم که خودشان پشیمان شوند.
جای خالی سلامت اداری در فردیس

وی در بخش دیگری یادآور شد: موضوعی که پیگیری شده است و به صورت 
جدی مدنظر قرار دارد، موضوع سلامت اداری است! امر به معروف فقط مسئله 

حجاب نیست بلکه رشوه و کارچاق کنی یکی دیگر از این موضوعات است.
امام جمعه فردیس با بیان اینکه در فردیس عزمی برای مقابله با ناعدالتی های 
اداری وجود ندارد، تصریح کرد: اعلام آمادگی کرده ایم که در صورت نیاز به شکل 

محرمانه و در خفا بازدیدهای سرزنده و ناشناس از ادارات انجام شود.
آخرین اخبار از انتزاع فردیس

وی با بیان اینکه در مســئله انتــزاع فردیس برخی صحبت های غیرمعمول 
داشتند، افزود: پیگیری صورت گرفته و استاندار را پای کار آوردیم و مقرر شد اگر 
همکاری صورت نگیرد از تهران اقدام کنیم؛ در مسئله انتزاع فردیس از کرج برخی 

صحبت های غیرمنطقی زدند که موجب شده است موضوع ابتر بماند.

امام جمعه فردیس: 

خط قرمز ما ثبات درمدیریت شهری است

نایب رئیس شــورای اسلامی استان البرز 
گفت: شــهرداری ها می تواننــد از محل 
پســماندها درآمد پایدار داشــته باشند، 
اما بــه دلیل عدم برنامه ریزی مناســب، 
پسماندها عامل ایجاد مشکلات بهداشتی و 

بیماری های عفونی شده اند.
محمد مهرزاد، نائب رئیس شورای اسلامی استان البرز 
با اشاره به اهمیت موضوع پسماند گفت: شهرداری ها 

می توانند از محل پسماندها درآمد پایدار داشته باشند، اما به دلیل عدم برنامه ریزی مناسب، پسماندها عامل ایجاد 
مشکلات بهداشتی و بیماری های عفونی شده اند که مدیریت این امر باید در دستورکار مدیریت های شهری در 
استان قرار گیرد.وی استفاده از روش های جدید در دفع پسماندها و سرمایه گذاری های عظیم با مبابغ بالای ارزی را از 
جمله نیازهای مبرم استان البرز دانست و افزود: در خصوص زباله های منازل و بیمارستان ها دستورات اکیدی از سوی 
استاندار برای بازسازی محل دفن زباله ها صادر شده است. وی از محل دفن زباله های استان یعنی سکوی حلقه دره 
نیز بازدید کرده و رسیدگی به این مسئله را در اولویت امور قرار داده است.عضو شورای اسلامی شهر محمدشهر عنوان 
کرد: دفن زباله ها در حلقه دره معضلات اجتماعی و بهداشتی فراوانی را ایجاد کرده است، بنابراین در این زمینه باید از 
روش های بروز جهانی استفاده شود که مستلزم سرمایه گذاری های عظیم است، البته قبل از ورود سرمایه گذاران باید 
 زیرسازی و برنامه ریزی های لازم از سوی مدیریت شهری صورت گیرد.مهرزاد با تاکید بر ضرورت فرهنگسازی برای

 تفکیک زباله های تر و خشک از مبدا بیان کرد: بازیافت زباله های تر مانند باقیمانده و پوست میوه ها و تفاله های چای 
می تواند کودی را تولید کند که در فضای سبز شهری استفاده شود. البته در این خصوص نیاز به فرهنگ سازی غنی 
است که سازمان صدا و سیما تا حد زیادی می تواند در این مسیر موثر واقع شود.وی اظهار کرد: بازیافت بهینه نخاله های 
ساختمانی در قالب مصالح ساختمانی مبحث بسیار مهمی است که با توجه به حجم پایین نخاله ها در شهرهای اقماری 
کرج، سرمایه گذاران بخش خصوصی حاضر به مشارکت نیستند. دستگاه های استان البرز درصدد هستند با مشارکت 

یکدیگر دستگاه موردنظر را تهیه کنند تا مشکلات نخاله های ساختمانی استان به صورت مطلوب مرتفع شود.

اراک- خبرنگار امروز- ســید محسن 
موسوی: مدیرکل دفتر بازرسی، ارزیابی 
عملکرد و حقوق شــهروندی وزارت راه 
و شهرسازی گفت: قراردادهای نهضت 
ملی مسکن در برخی شهرستان ها مورد 
بازنگری قرار گرفته و در صورت اجحاف 

در حق متقاضیان، اصلاح می شود.
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه وشهرســازی) 

استان مرکزی(، حسین مذنب، در جریان بازدید از طرح های نهضت ملی مسکن ساوه اظهار کرد: براساس 
دستور صادره از سوی رئیس جمهور در شورای عالی مسکن تمامی طرح های اقدام ملی مسکن در قالب هیات 
نظارتی مشترک وزارتخانه های کشور و راه و شهرسازی بازرسی می شود.وی با اشاره به سفر دو روزه هیات 
نظارتی مشترک این دو وزارتخانه به استان مرکزی گفت: طرح های مهم این استان در شهرستان های مختلف 
مورد بازدید و بررسی قرار گرفته و در شورای مسکن استان برای رسیدن به راهکارهای عملی پیگیری می شود.
این مقام مسئول در وزارت راه و شهرسازی با اشاره به درخواست متقاضیان اقدام ملی مسکن در ساوه مبنی 
بر بازنگری در مفاد قراردادها گفت: بررسی قراردادهای متقاضیان یکی از اهداف بازرسی های هیات نظارتی 
مشترک بین وزارتخانه های راه و شهرسازی و کشور است و پس از اعلام نظر این هیات بندهایی که احجاف 
آن در حق متقاضیان محرز شناخته شود حذف خواهد شد. همچنین در این بازدید معاون استاندار و فرماندار 
ویژه ساوه نیز گفت: این شهرستان به واسطه صنعتی بودن یکی از مناطق کارگر نشین کشور بوده و حل مسئله 

مسکن در آن یکی از ضرورت های مهم در پاسخگویی به مطالبات مردم است.
مهدی الیاسی افزود: در حال حاضر اقدام ملی مسکن در این شهرستان در سه طرح با یک هزار و ۸۴۸ واحد 

در حال ساخت است و پنج هزار نفر نیز واجد شرایط بهره مندی از این طرح، در انتظار هستند.
طرح اقدام ملی مسکن ساوه در سه نقطه از شهر شامل ۹۸0 واحدی کوی شهید بهشتی، ۴۸۴ واحدی بام 

ساوه و ۳۸۴ واحدی شهرک علوی به صورت کلی با ۷۱ درصد پیشرفت در دست ساخت است.

شهرداری ها می توانند از محل پسماندها 
درآمد پایدار داشته باشند

حضور هیأت نظارتی طرح نهضت ملی 
مسکن در استان مرکزی

 به همت شــهرداری منطقه یک پویش 
بزرگ » نه به ته سیگار« در همدان آغاز 

شد.
شاید تا به حال فکر می کردید زباله های پلاستیکی 
بیشــترین تهدید برای محیط زیســت به حساب 
می آیند، اما باید بدانید رها شدن ته سیگار ها در محیط 
زیست، بیشترین آلودگی از سوی انسان ها هستند و 
سیگاری ها هرسال از پنج میلیارد و ۶00 میلیون نخ 

سیگار تولیدی در جهان، فقط یک میلیارد و ۱00 میلیون نخ را بعد از مصرف به سطل زباله می اندازند و بقیه آن 
در طبیعت، خیابان، جوی آب و … رها می شود که آثار وحشتناکی از خود به جا می گذارد.

در این راستا شهرداری منطقه یک همدان پویشی را آغاز کرده است تا به مبارزه با این قاتل خاموش زمین 
یعنی ته سیگار برود و تا به حال بیش از بیست و پنج محفظه ته سیگاری در منظقه یک شهر همدان نصب 
شده تا با همکاری همه شهروندان شهری سالم و تمیز تر داشته باشیم.حضرت زاده مدیر منطقه یک با اشاره به 
اینکه یکی از پسماندهای بسیار خطرناک که متاسفانه بدون هیچ گونه وسواسی در نقاط مختلف رها می شود ته 
سیگار است عنوان کرد در فیلتر ته سیگار مواد شیمیایی بسیار مضری برای طبیعت و محیط زیست وجود دارد 
که لازم است این مهم اطلاع رسانی شود.وی با بیان اینکه فیلتر های ته سیگاری که در طبیعت رها می شوند 
توسط بسیاری از موجودات زنده علی الخصوص پرندگان به عنوان غذا مصرف می شود که متاسفانه در نهایت 
باعث از بین رفتن بسیاری از موجوات زنده می شود و حتی این مواد شیمیایی موجود در فیلتر ته سیگار می تواند 
در زنجیره غذایی انسان ها نیز وارد بشود.حضرت زاده پس از اشاره به مضرات فیلتر سیگار برای طبیعت عنوان 
کرد: به منظور اطلاع رسانی و آگاه سازی شهروندان از مضرات این نوع از زباله، شهرداری منطقه یک تصمیم 
گرفته است تا پویش ” نه به ته سیگار” را آغاز کند و در این خصوص علاوه بر اطلاع رسانی های مرسوم 
بیش از بیست و پنج محفظه ته سیگار را در جای جای منطقه یک نصب کرده است تا هم افرادی که از سیگار 
استفاده می کنند زباله خود را در آن بیاندازند و هم تلنگری برای بقیه شهروندان درباره مضرات سیگار رقم بخورد.

 پویش بزرگ “نه به ته سیگار” 
در همدان آغاز شد


